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Interoelacia

w imieniu mieszka6c6w wloclawka, zwracam siq z proSbq o rozwaienie mo2liwo6ci

bezpfatnego udostqpnienia bieini tartanowej na stadionie pifkarskoJekkoatletycznym OSIR.

Z bezplatnego korzystania z biezni mogliby korzysta6 mieszkaricy Wloclawka, w godzinach w kt6rych

na stadionie znajduje siq odpowiedzialny pracownik oslR (np. od 8 do 18.00) z wyjatkiem czasu,

w kt6rym stadion wynajmowany jest przez zespoty i stowarzyszenia sportowe oraz organizowane

sq imprezy. Bezplatne korzystanie mialoby zastosowanie wylacznie do bieini lekkoatletycznej.

Krzysztof Kukucki


